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 ראש העיר. –סקירה ודיווח . 1

 

אני . לפני כן דיווח ש13.7.2022אני פותח את ישיבת מועצת העיר מן המניין   מר חיים ברוידא: 

עם   העיר  ותלמידי  התלמידות  אז  מועצה.  ישיבת  בכל  עושים  שאנחנו  דברים  היום,  סדר  על  מדווח 

ימים   אלה  העירונית  המערכת  מבחינת  הקיץ.  בחופשת  אלה  בימים  נמצאים  החינוכיים  הצוותים 

עמוסים במסגרת ההיערכות העירונית לשנת הלימודים הבאה. זה כולל את ההכנות הפדגוגיות, את  

י ושדרוג התשתיות הפיזיות במוסדות ומתקני החינוך, בגנים, בבתי הספר, באולמות הספורט,  הבינו

ומיפוי  העירוניות,  האב  לתוכניות  בהתאם  והכול  ופיתוח.  עשייה  של  בשיא  היום  נמצאים  אנו  בהם 

 הצרכים המקדים שביצענו. 

של   שהפתיחה  לומר  גאה  הק  2אני  הלימודים  בשנת  כבר  בעיר  חדשים  ספר  היא בתי  תשפ"ג,  רובה 

החשיבות   בדבר  להכביר  צריך  ולא  ביטוי  כאן  מקבלת  החינוכית  הצמיחה  תנופת  מכונן.  מהלך 

שבפתיחת בית ספר מיתרים ובית ספר למחוננים. הם נבנו בזמן שיא תוך התגייסות מלאה ומוחלטת 

ועמידה   האחרונה  המילה  הם  הללו  הספר  בתי  התהליך.  להצלחת  ומחויבות  המערכת,  של 

נדרטים הגבוהים ביותר, עשרות מיליוני שקלים הושקעו בבנייתם בהליכי התכנון וההצטיידות.  בסט

בתי ספר חדשים זה אירוע מרגש, ששנים רבות לא היה כמותו ברעננה. גם אני כמו תושבות   2פתיחת  

 ותושבי רעננה מחכים לפתיחתם. 

הילד גני  של  והפיתוח  הבינוי  לתנופת  בנוסף  היא  בתי ספר  רעננה שלנו מושכת  בניית  והגיל הרך.  ים 

אליה אוכלוסיות צעירות. העיר ממאזן הגירה שלילית הפכה למאזן הגירה חיובי. אנו לוקחים את כל  

גנים   נוספות של  כבר השנה אשכולות  ופותחים בהתאם  השיקולים האסטרטגיים בראייה מרחבית, 

א וכל  מוהר,  עלי  ברחוב  זמר,  בנווה  שדה,  נאות  בשכונת  החדשים  חדשים.  לגנים  מצטרפים  לה 

 השנים האחרונות.   3-גני ילדים חדשים ב 20שהוכשרו, נבנו ונפתחו בכל חלקי העיר כולה מעל 

עומק   בשדרוגי  מיליונים  משקיעים  אנו  הקיים.  לשדרוג  בנוסף  הם  ההשקעות  כי  להדגיש  לי  חשוב 
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לים חינוכי וסביבה  משמעותיים בבתי הספר, שדרוגים שיאפשרו הקמת מרחבי לימוד חדשניים, אק

החינוכיים.   הצוותים  של  לדרישות  המיטבי  המענה  את  שנותנת  קולקטיבית,  יותר,  טובה  לימודית 

לדוגמא את שדרוגי העומק השנה בבית ספר יחדיו, בבית ספר מגד, ובחטיבת השרון. בהם כבר החלה  

התהל מעולה.  ואווירה  תנאים  הספר  לבתי  שיעניקו  שדרוגים  המרץ.  במלוא  הם  עבודה  האלה  יכים 

בכל   שמיושמות  שנתיות,  רב  אב  ותוכניות  סדורות  עבודה  תכניות  יסודית,  מטה  עבודת  של  תוצר 

תחום, שכוללות גם שדרוג חצרות בתי הספר, התייעלות אנרגטית ושדרוג מתקנים ואולמות ספורט. 

 היום הייתה אצלנו השרה קרין אלהרר, שרת האנרגיה. 

י שהיא  ממה  גם  למחמאות  עם  וזכינו  מפה  ויצאה  מבפנים.  ראתה  שהיא  ממה  וגם  מבחוץ,  ודעת 

תחושה שאנחנו צריכים להפוך להיות פיילוט לרשויות מקומיות נוספות בארץ, כדי לראות איך אנחנו 

מרושתים   היום  שלנו  הציבור  ומבני  שלנו  החינוך  מוסדות  כל  כמעט  אגב,  האנרגטי.  בנושא  פועלים 

 התוצרים מבחינת החיסכון.  וולטאי, שנותן לנו גם כן את-בפוטו

 

 וולטאי.  -שהתחיל כבר לפני יותר מעשור הפוטו גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה להודות מר חיים ברוידא: 

 

 וולטאי רק תדגיש שהתחיל כבר יותר מעשור. -הפוטו גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה להודות לכל העוסקים במלאכה מר חיים ברוידא: 

 

 אז מה אתה לא מקשיב לי?  ת ויינטראוב: גב' רוני

 

 אני רוצה להודות לכל העוסקים במלאכה.   מר חיים ברוידא: 
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 עושה איתי תחרות מי מדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

עובדים   מר חיים ברוידא:  אנחנו  הללו.  במהלכים  שותפים  העירייה  עובדי  כל  יום  של  בסופו 

ל להגיע  כדי  תובעניים,  זמנים  שהגדרנו   1-בלוחות  היעדים  בכל  עמדנו  אנחנו  כאשר  בספטמבר, 

ההחלטה   על  לעדכן  הזדמנות  זו  ממש.  אלה  בימים  שנבנים  החדשים,  והגנים  הספר  בתי  בפתיחת 

של   ללמידה  למעבר  הבאה,  הלימודים  לשנת  ראשון    5שקיבלנו  בימים  בשבוע  ללא    –ימים  חמישי 

 פגיעה בהיקף שעות ההוראה. 

והתי החטיבות  ברוב  והחוגים  מדובר  המורחבות  המגמות  תלמידי  שישי  בימי  שלנו.  בעיר  כונים 

תגבור  שיעורי  כולל  התלמידים,  לבחירת  שיוצעו  מגוונות  פעילויות  לצד  הלימודים,  את  ימשיכו 

לסגירת פערים לימודיים במסגרת מרכזי למידה ובתשלום מסובסד. יהיו גם פעילויות העשרה במגוון  

   -ימי לימוד 5-בר לתחומים, חוגי ספורט ועוד. המע

 

 מי יממן את התגבור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -הוא בהתאם לרפורמת משרד החינוך, וכחלק מיישור קו מר חיים ברוידא: 

 

 מי יממן את התגבור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לי עכשיו.   מר חיים ברוידא: 

 

 רק תענה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -חלק מיישור קו בין בתי הספר השש שנתיים בעיר שכבר עומדים כמודל מר חיים ברוידא: 
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 אתה לא יכול... את הדברים שלך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הממלכתיים,   מר חיים ברוידא:  והתיכונים  החטיבות  לבין  הזה  במודל  עומדים  לי.  תפריעי  אל 

וני המורים. מבחינתי המעבר  המהלך זוכה לתמיכה רחבה של הנהגת ההורים, מנהלי בתי הספר וארג

מכוון בין השאר להתאמת ימי הלימוד בבתי הספר לעולם התעסוקה של העובדים במשק. זה יאפשר  

לנו בהצלחה.  בני המשפחה, שיהיה  עם  ולבילוי משותף  זמן האיכות המוקדש למשפחה  להגדיל את 

ינו ברשתות החברתיות. יש  לפני סיום, אני קורא לכל הציבור בעיר, כנסו לאתר העירוני, תעקבו אחר

 לנו קיץ רענני עשיר וגדוש באירועים. 

על   ענבר  ולך  והצעירים,  הנוער  התרבות  אגף  אנשי  לכל  תודה  להגיד  והדקה  הזמן  היום  אולי  זה 

איש שנהנו פה מקברים של    3,000הארגון של הערב אתמול. היה ערב פשוט מדהים מיופיו, עם כמעט  

לעשות   נמשיך  ואנחנו  והצעירים  אלוויס.  הילדים  עבור  עבורכם,  בנינו  אוגוסט  יולי  במהלך  זה.  את 

ובכל  המגזרים  לכל  מוזיקליים  מופעים  ואירועים,  הופעות  של  מדהימה  תכנית  בכלל,  וההורים 

 הסגנונות. 

האירועים יהיו גם בשכונות, שעות סיפור והקרנה של סרטים מעולים לילדים ולכל המשפחה. יש לנו 

ייחודי והיצע  החל    עושר  הרצאות  ילדים,  הצגות  הכוללים  הקהילתיים,  במרכזים  פעילויות  של 

מהפנינג להורים וחופשת לידה ועד פסטיבל אומנויות לחימה ואירועי ספורט מגוונים. הציבור בעיר 

וריצה.  יוגה  פילאטיס,  זומבה,  ספינינג, שיעורי  והפעלות מרתון,  חוגים  ליהנות מימי ספורט,  מוזמן 

ותגיעו. אנחנו  הכול פתוח עבור עוד פעם תעקבו, תיכנסו, תתעדכנו  ועבורכן להשתתפות. הציבור  כם 

 מצפים לראות אתכם.  

מענה   נותנות  העירוניות  הקייטנות  הצעירים  הילדים  בקרב  שלנו,  הנוער  ולבני  לבנות  גם  פונה  אני 

שעברה משנה  השיא  פעם  עוד  נשבר  השנה  אמון,  בנו  נותן  שנייה  שנה  הציבור  הקיץ.  של לחודש   ,

ולילות הקיץ עלולים להיות תקופת חופש  ימי הקיץ  נרשמים לקייטנות העירוניות. אבל לבני הנוער 

ממושכת. לכן בנינו מערך שלם של תכניות, פעילויות, מופעים ואירועים המיועדים בדיוק לבני הנוער.  

חמים הכי  הכוכבים  עם  מסיבות  עושים.  שאתם  העבודה  כל  על  ענבר  רבה  תודה  פעם  הופעות עוד   ,
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אפ, הקרנה של סרטים  -והרצאות, מסיבות בריכה, פעילויות ואטרקציות בלייזר סטריט, מופעי סטנד

תחת כיפת השמיים, סדנאות, ערבי באולינג ועוד ועוד. אני קורא גם לצעירים שלנו לבני הנוער לבוא 

הצעירים   החברה  את  ותחשפו  מעורבים  תהיו  להורים  גם  פונה  בפעילות.  חלק  לאירועים... ולקחת 

 הושקעו משאבים רבים כדי לאפשר לכולנו קיץ פתוח, שקט ומהנה.  

אז בואו נוודא שזה יהיה קיץ של כיף תקופה חיובית, שתאפשר הטענה מחדש של המצברים. כמובן  

במסגרת הגבולות המותרים. אני יכול לומר שגם עשיתי סיור בשעות הלילה המאוחרות אחרי חצות, 

חר המקומות שבו בני נוער עושים להם חושות או דברים מהסוג הזה. לא נעים  וניסינו להתחקות א

לראות איפה הם נמצאים, אנחנו נחפש גם פתרון שלנו, כדי שזה יהיה במסגרת כזו, שיהיה לנו פיקוח  

 עליהם. 

 

 .  1.6.2022אישור פרוטוקול של ישיבת מועצת העיר מיום . 2

 

. אישור פרוטוקול של ישיבת  ושא הראשון שעל סדר היוםאז אנחנו עוברים לנ מר חיים ברוידא: 

. הפרוטוקול המלא נשלח אליכם, האם למישהו יש הערות? אין. מי בעד 1.6.2022מועצת העיר מיום  

אישור הפרוטוקול? מי נגד? מי נמנע? אוקיי מועצת העיר מאשרת את הפרוטוקול של ישיבת המועצה  

 . 1.6.2022מיום 

 

 . 1.6.2022פרוטוקול של ישיבת מועצת העיר מיום  פה אחד לאשר החליטה מועצת העיר 

 

 הצהרת אמונים של חבר המועצה חגי בורשטיין. . 4

 

הבא מר חיים ברוידא:  ברוך  חדש,  מועצה  חבר  אלינו  ככה?   מצטרף  השם  זה  בורשטיין,  חגי 

אצלך פה אנחנו מאחלים לך הצלחה ובטוחים שתעשה את מלאכתך נאמנה למען הציבור ברעננה. יש  
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 הצהרת אמונים, אז חגי בבקשה תקרא אותה.  

 

שליחותי   מר חגי בורשטיין:  את  באמונה  ולמלא  ישראל  למדינת  אמונים  לשמור  מתחייב  אני 

 במועצה. 

 

 תודה חגי, מרגע זה אתה חבר מועצה לכל דבר. שיהיה לך בהצלחה.   מר חיים ברוידא: 

 

 עצה. על שולחן המו 2022הנחת דו"ח כספי רבעון א' . 5

 

על שולחן המועצה. אנחנו הנחנו את הדו"ח,    2022הנחת דו"ח כספי רבעון א'   מר חיים ברוידא: 

 ואני מבקש מגזבר העירייה יוסי, בבקשה תציג.  

 

דו"ח לרבעון ראשון. הרבעון הזה  מר יוסי מזרחי:  זה  נידון בוועדת כספים,  טוב, הדו"ח הזה 

של   בעודף  ל  300,000הסתיים  ניתן  כאשר  גביית ₪,  מבחינת  אם  התקציב,  ביעדי  שעמדנו  ראות 

כלליות שביצענו   בהוצאות  פעולות  ביצענו    5%ארנונה, אם מגביית  בחינוך  פחות מהתקציב. מאידך 

יותר כנגד כמובן גם השתתפות גדולה יותר של משרד החינוך. ברווחה עמדנו בתקציב, וכך הלאה    5%

שאפ נוספת  נקודה  מלוות.  ופירעון  מימון  גירעון בנושא  של  נושא  זה  הזה,  ברבעון  עליה  להצביע  שר 

ירדנו לרמה של   גירעון בסוף מרץ    28בתב"רים.  מיליון ₪ בתחילת שנה,    40, לעומת  2022מיליון ₪ 

 וכמובן שנים קודמות... את הסכומים. 

 253אותו דבר ניתן לראות גם בעודפי המזומנים שיש ברשות. מצבת ההלוואות ירדה, עומדת היום על 

לכאורה מ שהוא  רבעון  הוא  הראשון  הרבעון  לזכור,  צריך  הראשון.  לרבעון  הנתונים  ואלה   .₪ יליון 

זו   מרץ  גם  ינואר  גם  כלומר  חודשי,  דו  פעמיים  של  גבייה  שם  יש  כי  יותר,  טוב  הוא  גבייה  מבחינת 

נוך, גבייה שהיא דו חודשית, ולכן ההכנסות טובות יותר ברבעון הזה. מאידך גם ההוצאות בעיקר בחי
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יש   השנה  של  הראשון  בחצי  כאשר  עונתיות  הוצאות  ככה  שזה  אז  השני,  החצי  חשבון  על  הוצאות 

 שפחות או יותר הדברים מתאזנים. 

 

מיליון ₪, שזה מה    190-180מתי אנחנו צפויים לחזור לעומס מלוות של בערך   גב' רונית ויינטראוב: 

 שהיה? 

 

 מיליון ₪ בשנה.  30-וב לאנחנו בקצב של פירעון של קר מר יוסי מזרחי: 

 

 כמה?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

אפשר,   30 מר יוסי מזרחי:  שלוש,  כשנתיים  שתוך  לראות  אפשר  אז  פירעון.  בשנה   ₪ מיליון 

 שנתיים נגיע לזה.  

 

 זה כולל את ההלוואות המיוחדות שאישרנו על התאורה המלוות האלה?    מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אז לא, זו גם נקודה חשובה.   מר ארז ברט: 

 

 אוקיי, עוד שאלות?   מר חיים ברוידא: 

 

 זו הלוואה שהיא שונה.    מר ארז ברט: 

 

 נכון, שהיא לא בסיפור.   מר יוסי מזרחי: 
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 היא סיפור אחר של עומס מלוות.   מר ארז ברט: 

 

 מיליון ₪.   12כמה זה היה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ₪. כרגע לא מימשנו את כולם, אנחנו נממש, תלוי בקצב הביצוע.  מיליון  15 מר יוסי מזרחי: 

 

  -עוד שאלות? אנחנו עוברים לסעיף מר חיים ברוידא: 

 

זה   גב' רונית ויינטראוב:  את  ולהחזיר  המלוות,   פירעון  של  הקצב  את  להגביר  אולי  לשאוף  צריך 

 אולי עד סוף הקדנציה לרמה הזאת. זה יהיה יפה וראוי. 

 

 אפשר להחזיר רק מה שאישרנו בתקציב. היה לנו על זה דיון.   מר ארז ברט: 

 

 כן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא הצלחנו לשכנע.    מר ארז ברט: 

 

  -טוב אישור מר חיים ברוידא: 

 

 תמיד אפשר לעשות שינויים ושדרוגים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ולה, אותם הלוואות שהם צבועות אבל כדאי אולי לחשוב עכשיו כשהריבית ע מר מיכאל רייזמן: 

שהצפי   מכיוון  אותם.  להוזיל  ואולי  האלה,  ההלוואות  את  לקחת  אפשר  איך  לראות  לנסות  פריים, 
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  -שהפריים יעלה בלפחות עוד איזה אחוז בשנה הקרובה

 

 .  0.8%עדיין, היום אנחנו בהלוואות פריים מינוס  מר יוסי מזרחי: 

 

 פריים.  כן, אבל צמודות ל מר מיכאל רייזמן: 

 

  -3, והפריים יעמוד על  1%-נכון. גם אם הפריים יעלה ב מר יוסי מזרחי: 

 

 השאלה אם יש אלטרנטיבה חילופית.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 עדיין האלטרנטיבה של ריבית קבועה או ריבית צמודת מדד, היא יותר גבוהה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 עכשיו בטח שהיא תהיה יותר גבוהה.   מר ארז ברט: 

 

 עכשיו בטוח שהיא תהיה יותר גבוהה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ולכן אין למה להחליף, עדיין זה...  מר יוסי מזרחי: 

 

לעלות  מר מיכאל רייזמן:  מתחיל  הכסף  ולראות.  חלופות  שהם  איזה  לחפש  צריכים  אומר  אני 

יותר כסף. ואם אתה חשבת שהעלויות הלוואה שלך תהיינה   הם הרבה , אין ספק שעכשיו  Xהרבה 

, הם הרבה יותר גבוהות. ואני חושב שכדי לעמוד ביעד של נושא של הלוואות, מן הסתם X-יותר מ

 צריך לבצע איזה שהם צמצומים במקומות אחרים.  

ואני חושב שצריך לקחת את הדבר הזה ולחשוב עליו. אני יודע שזה קצת בעיה, מכיוון שהתקציב של  
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ב שגוף חכם שמתנהל כלכלית, מה שהוא צריך לעשות היום זה  אושר לא מזמן רק, אבל אני חוש  2022

יותר בגלל    1.5%-ל  1%אתה תשלם בין    מכיוון שהריבית עולה במשק ומן הסתם על ההלוואות שלך

, אז אני חושב שצריך לקחת את זה בחשבון. אם  1.5%-ל  1%בין    2022שהפריים יעלה במהלך השנה  

מיליון ₪, אז תיקח בחשבון שעלות ההלוואה שלך יעלה   250אנחנו יש לנו עומס מלוות, של לא יודע  

 מיליון ₪ נוספים רק הריבית.   4-ל 2.5לך בין 

 

  -שוב, מה זה מר יוסי מזרחי: 

 

   -מכיוון שזה הלוואות שהם צבועות פריים מר מיכאל רייזמן: 

 

ל מר חיים ברוידא:  רעיון שזה מתחת  איזה  ימצא  יוסי, אם מיכאל  ככה  נאמר  ויכו    0.8%-בוא 

 לעזור, אז הוא יביא את הדברים האלה.  

 

 כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

מלוות    מר ארז ברט:  החזר  והנחת  מסוימת  ריבית  הנחת  הייתה  בתקציב  שעולה,  הריבית 

 מסוים. עכשיו בפועל ההחזר יותר גבוה.  

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מ? זה נכנס למה? זה נכנס לפצ"  מר ארז ברט: 
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ופירעון המלוות ממומן על ידי השבחה, אז מול העלייה בפירעון  מר יוסי מזרחי:  שוב, מאחר 

 יהיה גם עלייה בהשבחה לכיסוי. 

 

 למה זה יהיה מהשבחה?    מר ארז ברט: 

 

 כי מאחר וזה הלוואות לפיתוח, ניתן לממן אותם באמצעות השבחה.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -אבל למה : מר מיכאל רייזמן

 

 לא, אבל מאיפה תקבל את הכסף לזה?   מר ארז ברט: 

 

 למה השבחה תעלה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מהשבחה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אז למה השבחה תעלה?    מר ארז ברט: 

 

 למה השבחה תעלה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה העניין, למה תקבל יותר כסף?   מר ארז ברט: 

 

   -שבחה שאפשר להביא לתקציב הרגילסכום הה מר יוסי מזרחי: 

 

   -שאפשר יהיה להעביר  מר ארז ברט: 
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 כסכום הפירעון של ההלוואות.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל ההשבחה אתה צריך להוציא אותה על דברים שאתה משביח.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, הוא יוכל להוציא אותם על דברים.   מר ארז ברט: 

 

 המקור.  זה חלק מ מר יוסי מזרחי: 

 

 עליית ההשבחה היא תהיה בדיוק...  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, אני רוצה לעשות לכם סדר.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא, הוא לא מתכוון  מר ארז ברט: 

 

 אני לא בא לריב איתך...   מר מיכאל רייזמן: 

 

לשים   מר יוסי מזרחי:  צריכים  עולה,  ריבית  של  בסביבה  נמצאים  אנחנו  וזה,  לדבר  את  קל 

 הדברים על השולחן.  

 

 נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 גם מדד וגם ריבית.   מר יוסי מזרחי: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 13.07.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 16 
 

 זה הזמן לתת הלוואות.    מר ארז ברט: 

 

האלטרנטיבות שלנו להלוואות הם היום הרבה יותר גרועות מבחינת ריביות.   מר יוסי מזרחי: 

   כלומר אין אלטרנטיבה למחזר הלוואות, ולהביא הלוואות טובות.

 

 לא, אבל האלטרנטיבה זה לשלם קרן.   מר ארז ברט: 

 

   -האלטרנטיבה השנייה של פירעון מוקדם מר יוסי מזרחי: 

 

 לשלם את הקרן, זהו.    מר ארז ברט: 

 

האלטרנטיבה של פירעון מוקדם זה מקור מימוני. העירייה לא יכולה לאפשר  מר יוסי מזרחי: 

   -עוןמיליון ₪ מפיר 250-לעצמה לפרוע הלוואות ב

 

 מיליון ₪.   250לא  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מיליון ₪ 20גם  מר יוסי מזרחי: 

 

   -אם אתה לוקח היום מר מיכאל רייזמן: 

 

 לעצמה.   וכל להרשותת מיליון ₪ לא 20גם  מר יוסי מזרחי: 

 

  -יוסי מר מיכאל רייזמן: 
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 מאחר ויש לה את הצרכים.  מר יוסי מזרחי: 

 

אתה   מר מיכאל רייזמן:  שאתה  אם  הכסף  סכום  לפחות  של  מוקדם  פירעון  לקחת  היום  יכול 

אמור לשלם עד סוף השנה, אתה מרוויח את הריבית של החצי שנה הזאתי. אני אומר צריכים להיות  

 יצירתיים. 

 

   -בואו, בואו, בואו נדבר מר יוסי מזרחי: 

 

 -לראות האם יש באובליגו כסף פנוי, ולראות האם אפשר מר מיכאל רייזמן: 

 

של   מר יוסי מזרחי:  עלייה  אם  גם  מוחלטים,  מספרים  הכל  1%מבחינת  בסך  מביא  זה   ,2.5  

מיליון ₪, כלל תוספת הריבית ברמה השנתית. כלומר אנחנו מדברים בחצי שנה שנותרה כמיליון ₪.  

 זה לא מה שישנה כרגע את תמונת המצב ויהפוך את... 

 

 ולים לקבל אותה.  יוסי, זו לא תשובה שאנחנו יכ מר מיכאל רייזמן: 

 

  -בסדר. אבל מר יוסי מזרחי: 

 

 אם אפשר להרוויח את המיליון ₪ הזה, אז מה זאת אומרת זה לא ישנה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לא שאפשר לפרוע.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא.  מר מיכאל רייזמן: 
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 זה אם אני פורע את כל ההלוואות, זו הריבית שאני חוסך.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -ברור. יוסי צריכים ר מיכאל רייזמן: מ

 

   -מיליון ₪ 2ואם הוא יפרע עכשיו עוד    מר ארז ברט: 

 

 זה יוצא מיליון ₪ בסופו של דבר...  מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.  ₪20,000, כל הריבית זה  20,000זה  מר יוסי מזרחי: 

 

 ... יצירתיים זה מה שאני רוצה להגיד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר, אז הוא ינסה להיות יצירתי. יוסי אחד היצירתיים.  וידא: מר חיים בר

 

 בכלל כל ההוצאות... הולכות לעלות באופן...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .28.6.2022בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום  2022אישור תמיכות לשנת . 6

 

  -2022, אישור תמיכות לשנת 6טוב סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 לבזבוזים האלה. אתה יודע החופשיים.  ויינטראוב: גב' רונית 

 

להמלצת   מר חיים ברוידא:  מיום  בהתאם  תמיכות  התכנסה 28.6.2022ועדת  התמיכות  ועדת   .
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לפני כשבועיים ואישרה את המלצות הוועדה המקצועית לתמיכות. התמיכות מבוססות על ההמלצות  

בחודש   במועצה  שאישרנו  התמיכות,  ועדת  במסגרת  התמיכות  שאושרו  תקציב  בעדכון  וגם  מרץ, 

. אני אבקש שוב מהגזבר יוסי 2022בתחומי הנוער והסימפונט, כפי שהובאו באישור התקציב לשנת  

 להסביר. 

 

אז זהו, במרץ אנחנו אישרנו את המלצות ועדת התמיכות, שהתבססה למעשה  מר יוסי מזרחי: 

של   תקציב  מסגרת  העירייה2021על  תקציב  את  אישרנו  במאי  ב.  העירייה  תקציב  בין    2022-.  כלל 

₪. כתוצאה    100,000-לתנועות הנוער בתקציב התמיכות, והגדלת הסימפונט ב  10%היתר תוספת של  

מהחלוקה עקב אי אישור תקציב,   50%מהחלטות המועצה וכתוצאה מזה שלמעשה במרץ אישרנו רק  

מצב היום, שזה אומר בכל  אנחנו למעשה מביאים את ההמלצות כפי שהיו בחודש מרץ, מעודכנות ל

לכל    10%תוספת של    100%-שאושר. בתנועות נוער מעבר לחלוקה של ה  100%-הפרקים חלוקה של ה

 ₪.   100,000-אחד באופן יחסי, והסימפונט הגדלה ב

 

 אפשר שאלה רגע?   גב' מירב מאיר: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

לב לזה פשוט פעם קודמת כנראה.  כשאני רואה את הקריטריונים, לא שמתי   גב' מירב מאיר: 

 מה זה מדד פופולריות? סליחה. 

 

   -מדד פופולריות זה בסוף כמות המשתתפים של ה מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, אבל יש משתתפים.   גב' מירב מאיר: 
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 מים.  -יש משתתפים וגם פופולריות של הענף. בסוף כדורגל לא זהה לכדור מר יוסי מזרחי: 

 

 ריות של הענף? זאת הכוונה? פופול גב' מירב מאיר: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -אוקיי, מי בעד אישור תמיכות לשנת מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש לנו הערות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -רציתי לשאול  : גב' דרורה כהן

 

 יש הערות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בבקשה. בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

י לשאול לגבי בתי כנסת. הם יש תקרה והיא תקרה לכל החיים או  יוסי, רצית  : גב' דרורה כהן

 שזה ישתנה מידי פעם.  

 

 תקרה לכל החיים.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -נניח בית כנסת... קיבל  : גב' דרורה כהן

 

 יש גג, יש גג.   מר ארז ברט: 
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 תקרה לכל החיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא בית כנסת, לכל עמותה.   מר ארז ברט: 

 

 אני לא שמעתי. בסדר, אז זה מבוצע חד פעמי?    : ב' דרורה כהןג

 

 לא, לא מבוצעת, זה יכול לבוא בכמה שלבים, עד שזה יגיע לתקרה.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש תקרה והיא לכל החיים.   : גב' דרורה כהן

 

 כן. אוקיי כן מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

לדבר   מר מיכאל רייזמן:  רוצה  כל  קודם  אותה    עלאני  שכל  חושב  אני  נוער.  תנועות  של  נושא 

שום   הייתה  לא  למעשה  אז  חניך,  פר  עליה  מסתכלים  אנחנו  אם  עליה.  מדברים  שאנחנו  תוספת 

בשנה  שחילקנו  בסכום  אותו  ומחלקים  החניכים  מספר  את  לוקחים  אנחנו  שאם  מכיוון  תוספת. 

אנחנו נמצאים פר חניך בדיוק    שעברה, זה אותו סכום שאנחנו מחלקים השנה לעומת כמות החניכים. 

של   גידול  שיש  האמירה  לזה,  שאין  כך  סכום,  שכמות   10%באותו  מכיוון  נכון,  לא  זה  בתמיכות 

החניכים עלתה. זאת הערה לגבי תנועות הנוער. הערה שנייה לגבי תנועות הנוער, אני רואה פה תנועת  

   -נוער נוער שקוראים לה כנפיים של קרמבו, שמי שלא יודע זוהי תנועת

 

 זה ארגון, ארגון.    מר ארז ברט: 

 

 ארגון נוער.  מר מיכאל רייזמן: 
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 זה ארגון, זה מקום אחר.    מר ארז ברט: 

 

ארגון נוער, אבל הוא נמצא בתוך הסל של תנועות הנוער, שמדובר על ילדים   מר מיכאל רייזמן: 

ם של תנועות נוער אחרות.  בעלי צרכים מיוחדים, שאנחנו יודעים שהצרכים שלהם הרבה יותר מצרכי

ישנם   ילד, שמקבלים בתנועה הזאתי לעומת תנועות אחרות, אז  ואם אנחנו לוקחים את הסכום פר 

תנועות שמקבלות פר ילד יותר מאשר בתנועה הזאתי של כנפיים של קרמבו. ואני חושב שזאת תעודת  

כל   עם  מוחלשת  כזו  אוכלוסייה  לוקחים  שאנחנו  עיר,  כמועצת  לנו  מה  עניות  וזה  בעיות,  הרבה  כך 

 שאנחנו תורמים לה. ואני חושב שזה תעודת עניות שלנו בתור פרנסי העיר.  

 

 דבר ראשון אני רוצה לענות, אני רוצה לענות.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, עוד לא סיימתי אבל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

ספציפית מר חיים ברוידא:  הזאתי  השאלה  על  לענות  רוצה  לא,  אוקיי,  מאז  אה  ראשון,  דבר   .

שלא   נוער  תנועות  פה  היו  הנוער.  תנועות  בנושא  מאוד  משמעותיים  שינויים  עשינו  לתפקיד  כניסתי 

נבו השקענו מאות אלפי שקלים כדי ועושים. שבט  פועלים  וקן, אנחנו  לפתוח להם   היה להם מקום 

קיב היום  הדתיים  הצופים  גם  באוסטרובסקי.  במתקן  יושבים  היום  עזרא  גם  המקום  שבט.  את  לו 

 שלהם. וגם כנפיים של קרמבו הצבנו להם מקום מסוים. הם עדיין רוצים להישאר בחטיבת יהונתן.  

 

 היובל, היובל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

לנו   מר חיים ברוידא:  אין  נוח להם שמה. אנחנו אמורים לעשות הסדרים.  יהונתן.  לא, חטיבת 

תו. אני אומר קיבלנו פה מצב שהוא לא היה, פשוט  פה כסף שנוזל מהעצים ואנחנו יכולים לקטוף או
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 בהשוואה לערים אחרות, עיריית רעננה בשנים שהם קודם לכן לא חשבה שצריך מידי שנה...  

 

 אז אני אענה לך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

בסדר, אני רוצה להגיד לך. היום אנחנו עושים את התיקונים, אבל בסדר, אני   מר חיים ברוידא: 

 הוא יענה לך בהמשך לדבר הזה.   רוצה, בסדר

 

 אני רוצה להגיב, להעיר על הנקודה הזאתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

גם שבט נבו וגם עזרא וגם שבט הראל וגם התוספת שמדובר עליה, שנעשתה   מר מיכאל רייזמן: 

הכבוד הזה גם מגיע לי. אף    בקדנציה הזאתי. אז אני חושב שאת כל הכבוד מגיע לארז ברט, ואת כל

על פי שאף אחד לא צריך להתהדר בשם עצמו. אבל מי שהגיע להסדר עם שבט נבו, זה היינו אנחנו.  

מי שבדק את הנושא של צופים עזרא, זאת אומרת נוער עזרא, זה היה אנחנו. מי שדאג לתוספת זה 

שמהשנה הראשונה ובשנתיים   היה בעקבות זה שאנחנו שמרנו שם על הנושא של התקציב. ואני חושב

 האחרונות לא קרה שום דבר בתנועות הנוער בנושא הזה. 

 

 אז אני אומר לך כל הכבוד, ואני אתן לך גם את המדליה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני לא רוצה להגיד כל הכבוד לי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני יודע דבר אחד מר חיים ברוידא: 
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 אמרת לעצמך כל הכבוד. אתה  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אני יודע דבר אחד, שמי שיושב מר חיים ברוידא: 

 

 כל אחד אומר את זה לעצמו כל הכבוד...   מר מיכאל רייזמן: 

 

אני יודע דבר אחד, מי שיושב בראשות העיר ומקבל את ההחלטות בסופו של  מר חיים ברוידא: 

 דבר לאן להעביר, זה ראש העיר. 

 

 ללא ספק.  זה מר מיכאל רייזמן: 

 

יכול  מר חיים ברוידא:  אתה  ברט  וארז  ביוזמתי,  גם  שהיו  או  אליי  באו  שלכם  הבקשות  לכן 

   -להעיד שבנושא הנוער אני עושה את הדברים האלה, ואת התיקון

 

 נו באמת.  םנו עכשיו אתה על קרדיטי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא ביקש את הקרדיטים, לא אני.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אנחנו לא על קרדיטים. אני אמרתי שמאז מיכאל רייזמן: מר 

 

 את עכשיו... להיות הקרדיט מה את רוצה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה היה עכשיו נאום הקרדיטים, אז מה את רוצה.   מר חיים ברוידא: 
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 אבל את יודעת מה שהוא קיבל וזה טוב...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה שקיבלתי, קיבלתי מצב...  א: מר חיים ברויד

 )מדברים יחד(  

 

 לא משנה הוא יכול להעיר, הדברים אושרו, זה לא משהו שלא אושר.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני רק אבל שהציבור מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ... ואפשר להגיד את זה גם למצלמה, הקרדיט של מיכאל זה בסדר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אל תזלזלו.   : גב' דרורה כהן

 

 מה?  מר חיים גולדמן: 

 

 זלזל. לא ל  : גב' דרורה כהן

 

   -למה הוא זלזל, הוא אמר מר חיים ברוידא: 

 

 לא, הוא נשמע ציני כזה.    : גב' דרורה כהן

 

בחוץ  מר חיים גולדמן:  להיפך מיכאל מכיר אותי. ההורים שלנו אפילו מאותו מקום  ציני,  לא 

שכנות. מה שאני רוצה להגיד בסך הכל, אני לא מבין את הדיון. הרי  לארץ. גרים כמעט באותו רחוב ב
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   -של התמיכות אנחנו כשהעברנו את התקציב, לפני שהעברנו את התקציב. אנחנו דנו בדבר הזה

 

  -50%-ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

ב מר חיים גולדמן:  של  50%-כן,  המעבר  בגלל  זה  דנים,  הכל  בסך  היום  שאנחנו  מה  הרי   .

 השניים, זה הכול. אז מה צריך להתקשקש עם זה.  50%-ב להעביר את ההתקצי

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

רק  מר אריאל הילדסהיימר: נבו  שבט  את  הרחבנו  העיר,  ראש  לבקשת  יודע  אתה  בטח  מיכאל  א' 

 בשבועות האחרונים.  

 הוא לא יודע.     דוברת:

 

לא נעשה. חשוב שהציבור ישמע. אנחנו בינואר  אנחנו מתחילים, לא, אומר ש מר אריאל הילדסהיימר:

מתחילים את הבינוי של מחנות עולים צפון. אנחנו יוצאים עם קול קורא כבר עכשיו למחנות עולים 

שתיים,   או  לישיבה  מיכאל  את  שהזמנו  חושב  אני  וסיורים,  ישיבות  מעט  לא  מתוך  אכן  בקלאוזנר. 

₪    10,000כון. כנפיים של קרמבו הייתה עלייה של  צריך להגיד את זה, בנושא של תנועות נוער, זה נ

 לדעתי, זו תוספת אדירה לעומת העבר. 

 

 לא, לא, לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא, לעומת שנים קודמות, חד משמעית.   מר אריאל הילדסהיימר:
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משמעותית,  מר מיכאל רייזמן:  פחות  כרגע  היא  התוספת  תקשיב  קודמות?  שנים  לעומת  מה 

שאנחנו צריכים לחשוב כמה אנחנו נותנים בעבור ילד שמה. עכשיו תקשיבו צרכים שמה הם  מכיוון  

הורים   הם  שמה  ההורים  גם  שכל.  בשום  לתת  טיפה  צריכים  הזה  הנושא  ואת  גדולים,  יותר  הרבה 

הזאתי   בתנועה  שדווקא  חושב  ואני  גבוהה.  מאוד  מאוד  היא  שלהם  החודשית  התחזוקה  שעלות 

כולים להיות, כמות החניכים היא יחסית קטנה. לכן התקורות הם מאוד מאוד ובארגון הזה היינו י

  -גבוהות שמה, והתוספת לילד היא מאוד מאוד מזערית. ואני חושב שאנחנו צריכים לבוא

 

 אני יכול להגיד משהו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 האם העירייה עדיין משתתפת בהסעות?  גב' מירב מאיר: 

 

 מסדרים להם גם הסעה, מסדרים להם הסעה שגם עולה כסף.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אבל זה באמת הכול נשאר במימון של העירייה כמו בשנים קודמות?   גב' מירב מאיר: 

 

רגע, הגענו להסדר, הם היו אצל ראש העיר בפגישה. זה ככה אי אפשר להגיד  מר אריאל הילדסהיימר:

שנה הקרובה אישר ראש העיר בצורה מיוחדת דרך הסעות  בינינו, אבל זה משהו יחסית חדש. החל מה

   -חינוך מיוחד

 

  -זה אסור מר מיכאל רייזמן: 

 

  -שנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה אסור מבחינת החוק.   מר מיכאל רייזמן: 
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  -רגע מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, לא, לא, רגע, רגע מר יוסי מזרחי: 

 

יכה דרך נסיעות, זה אסור חוקית לתת תמיכה דרך נסיעות. זה  אסור לתת תמ מר מיכאל רייזמן: 

תמיכה נוספת. זה צריך להגיע לוועדת תמיכות, ועדת תמיכות צריכה להעביר את זה. אי אפשר לתת  

 להם... זה נגד החוק, זה נגד החוק לתת נסיעות מתנה למישהו. 

 

   -מיכאל, הרגע נאמת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני צודק המבקרת?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, אתה רוצה שנעזור להם או לא נעזור? בוא נבטל...  מר חיים ברוידא: 

 

 לא קשור. אסור לעשות את זה.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה מבלבל בין רצון לנוהל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אין לי בעיה, אני רוצה לתת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 יסביר לך, יסביר לך, יסביר לך.  רוידא: מר חיים ב
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 מיכאל, מציע לא להתלהם.  מר יוסי מזרחי: 

 

 יסביר לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 כל הנושא ההסעות הם משולבים בתוך ההסעות של החינוך המיוחד.   מר יוסי מזרחי: 

 

 בדיוק.  מר חיים ברוידא: 

 

נ מר אריאל הילדסהיימר: זה  וכך  מיכאל.  נוסעות  לצרכים שממילא  לעזור  שרוצות  ברשויות  עשה 

 מיוחדים. 

 

 אבל זה לא חוקי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה לא חוקי? מי אמר זה לא חוקי?  מר חיים ברוידא: 

 

  -זה לא חוקי, זאת תנועת נוער. ובפעילות של תנועת הנוער מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני אשאל אותך שאלה מר יוסי מזרחי: 

 

 ר... אוטובוסים, זה עניין של... אי אפש מר מיכאל רייזמן: 

 

 -כאשר הסעה לוקחת את הילד מר יוסי מזרחי: 

 

 מכתב נוסף למשרד הפנים אולי יפתור את הבעיה.   מר חיים ברוידא: 
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 אולי לעצור להם, אולי לעצור להם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -בואו נעצור להם את זה יאללה. טוב חבר'ה די מר חיים ברוידא: 

 

 זה מבורך אני רוצה...   גב' מירב מאיר: 

 

   -חבר'ה, חבר'ה, זה לא ייתכן, הרי לא ייתכן מצב מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה שאלה...   גב' מירב מאיר: 

 

אומר   מר חיים ברוידא:  אדם  שבן  מצב  ייתכן  לא  להגיד.  רוצה  אני  לא,  לא,  מצב,  ייתכן  לא 

 יו הוא אומר זה לא חוקי.  שאנחנו מקפחים, אנחנו מסדרים להם הסעה, עכש

 

  -אני מברכת גב' מירב מאיר: 

 

זו  מר חיים ברוידא:  להגיד...  יכול  לא  אתה  אבל  תגיד.  אז  להגיד,  כדי  להגיד  רוצה  אתה  אם 

הסעה קיימת שנוסעת, וזה לא הגיוני, זה לא הגיוני שנגיד דבר אחד, אתה תוקף אותי, ואני עונה לך 

 זה. 

 

לב מר מיכאל רייזמן:  בוועדת  אפשר  זה  את  לרשום  בהסעות,  תמיכה  נותנים  אנחנו  ולהגיד  וא 

   -תמיכות, יגיע לוועדת תמיכות, ירשום כמה כסף זה

 

 יעבור גם פה אחד.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 שמה זה עובר, זה צריך להיות באותו סל של ועדת תמיכות, יש חוק לדברים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 במה שהוא אומר, זה לא חוקי?  תהילה,...   : גב' דרורה כהן

 

 אני אבדוק את זה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

₪, וניתן את    10,000אין שום בעיה לבוא ולהגיד בוועדת תמיכות להוסיף עוד   מר מיכאל רייזמן: 

 זה להם בתמורה של...  

 

מיכאל, תהילה לא אומרת שזה לא חוקי, היא אומרת היא צריכה לבדוק את    : גב' דרורה כהן

 אם באמת לא חוקי.  זה 

 

היא  מר מיכאל רייזמן:  שתבדוק.  לבדוק,  צריכה  היא  חוקי.  לא  שזה  אומר  אני  מה,  יודעת  את 

 צודקת שתבדוק. את אומרת שזה חוקי או לא?  

 

 אני לא יודעת.    : גב' דרורה כהן

 

 אני אומר שזה לא חוקי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -יש לי שאלה מר חיים גולדמן: 

 

 היא תבדוק.   : ןגב' דרורה כה
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 אסור לתת תמיכה או שווי של תמיכה לעמותה שנתמכת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נבטל את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -זה חייב להיות מר מיכאל רייזמן: 

 

 נבטל את זה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

עליו, זה כל הסיפור. מה   מר חיים ברוידא:  נוסע שהם עולים  הבעיה? מה הבעיה? זה אוטובוס 

 אני לא מבין. לא, זה אוטובוס של צרכים מיוחדים שנוסע והם עולים עליו.  

 

ילדים   מר חיים גולדמן:  לאותם  לפרטים,  זה  את  נותנים  לעמותה,  זה  את  נותנים  לא  חיים 

 שצריכים. 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 אישי. אתה לא נותן את זה לעמותה, אתה נותן באופן  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא, לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה נותן את זה באופן אישי לאותם ילדים שצריכים את התמיכה.   מר חיים גולדמן: 

 

 זאת שאלה שתהילה צריכה לענות לנו עליה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 רגע, לי מותר לענות גם? את מרשה לי?  מר חיים גולדמן: 

 

 לא יועץ משפטי.   לא, אתה גב' רונית ויינטראוב: 

 

המשפטי   מר חיים גולדמן:  מהיועץ  חוקי  לא  שזה  פה  שמעתי  אני  כי  משפטית,  יועצת  את  אה 

 מיכאל. 

 

 אתה עוד פעם צועק?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כן, אני צועק, כי אני לא שומע טוב. תגידי לי למה את צוחקת על נכים? אני   מר חיים גולדמן: 

את אומרת לנו שאנחנו צועקים? ככה אנחנו מדברים. למה את צוחקת   לא שומע, היא לא שומעת, מה

 על אנשים נכים? יפה ככה ללעוג לנו? 

 

הרי זה לא הגיון שאתם יושבים פה ומנסים למנוע מכנפיים, אתה עושה דבר  מר חיים ברוידא: 

בתהליך  מנסה למנוע, די חבר'ה מספיק. זו חשיבה מחוץ לקופסא קלאסית. אתה מנסה לשים גלגלים  

 הכי יפה שיש. תחליטו כן, תחליטו שלא. באמת, באמת, באמת. 

 )מדברים יחד( 

 

 שנייה, שנייה רגע, שנייה אני רוצה לשאול אותך משהו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -שנים 4-ו ₪3 לפני  ₪6,000. חיים הם קיבלו  6,000אגב הם קיבלו  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 י רוצה לשאול.  אנ גב' רונית ויינטראוב: 
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 ₪.   30,000שנייה, והשנה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל מה זה קשור?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה זה קשור?  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אנחנו עוד מעט גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה קשור בכלל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

שלכם,   מר חיים ברוידא:  ההיגיון  רגע,  היום  תקשיב  כל  שלך  הניסיון  מיכאל,  מיכאל,  תקשיבו 

  -לחפש מה לא טוב, הוא פשוט

 

 אתה נכנס...  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני לא צריך להיכנס... אתם עושים מעצמכם צחוק. אתה מבקש ממני כרגע מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר, אתה...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תן לי לדבר, תן לדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 תרשה לי לעשות צחוק מעצמי.  מיכאל רייזמן:  מר
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 דבר אתה אחר כך.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה אתה לא נותן לי?   מר מיכאל רייזמן: 

 

אתה כבר עשית מעצמך צחוק. אתה לא יכול לבוא עם כל הכבוד לך, עם כל  מר חיים ברוידא: 

  -הכבוד לך

 

 קודם כל אני יכול, אני יכול.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זאת הבעיה שאתה יכול.   ר חיים ברוידא: מ

 

 אני יכול... בעיה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בשביל זה אתה בצד השני.  מר חיים ברוידא: 

 

 זו דמוקרטיה, זו דמוקרטיה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זו לא דמוקרטיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זו דמוקרטיה, אני יכול.   מר מיכאל רייזמן: 

 

נותן להם.  אם   מר חיים ברוידא:  נותן, ואני מסביר לך שאני  אתה בא ואתה אומר לי שאני לא 

 אז אתה מסביר לא לתת להם, אז תסלח לי, אז תסלח לי בושה וחרפה.  
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  -אז תקשיב מר מיכאל רייזמן: 

 

 טוב תמשיכו אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא לא הבין מה שאמרת. אתה פשוט תגיד לו שוב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני פשוט אומר מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני מבין כן.   מר חיים ברוידא: 

 

₪... תקציב הסעות, תעביר את זה לתקציב תמיכות. תן את זה    10,000תוריד   מר מיכאל רייזמן: 

  -₪ עבור נסיעות 10,000-לעמותה הזאת בצורה ישרה. תגיד ש

 

 סדר.  תכתוב עוד מכתב למשרד הפנים, אוקיי ב מר חיים ברוידא: 

 

 למה לעבוד לא ישר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מספיק נו די, מספיק, די מספיק כבר.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

צ  : גב' דרורה כהן והוא  מה  נניח  נכון,  זה  את  ונעשה  את...  נמצא  כן,  אכן  תגיד  ותהילה  ודק 

 הבעיה? 
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 נכנס לעמותה והיא...  זה כסף שהולך לעמותה ישירות. פה הכסף לא   גב' מיכל ברם:

 

 אבל זה בדיוק העניין מיכאל.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 מיכל, מיכל, זה שווה ערך של כסף.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -החיפוש שלכם כל הזמן לנסות לשים מר חיים ברוידא: 

 

 הטיעון שלך לא ענייני. אתה מדבר בצורה לא עניינית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אנחנו מדברים פה על ילדים מר חיים ברוידא: 

 

 אתה עונה לו לא על מה שהוא אמר, זה לא נכון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תקשיבי רגע, אל תתרגזי, אל תתרגזי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה משמיץ לחינם, ואתה לא מאפשר דיון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תתרגזי.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא מה שהוא אמר. בינתיים מי שמתרגז זה אתה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תתרגזי.  מר חיים ברוידא: 
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   -אני פשוט מנסה בלית ברירה להרים את קולי גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אל תתרגזי, אני רוצה להסביר לך שוב מר חיים ברוידא: 

 

 כדי שאני אוכל להתבטא.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תתרגזי, אל תתרגזי.   אל מר חיים ברוידא: 

 

 כי אתה בבריונות לא נותן לנו לדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אל תתרגזי, מה שאני רוצה להסביר לך, תקשיבי רגע להיגיון אני מדבר איתך.  מר חיים ברוידא: 

צריך   לא  קיימות.  קיימות,  הסעות  על  אותם  מעלים  אנחנו  קרמבו.  של  כנפיים  לגבי  בקשה  פה  יש 

  -וע בהם על העניין הזה, קיימות. הם עולים על הסעותלקחת ולפג

 

 זה לא מה שהוא אמר לך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שמעת אותי אומר כזה דבר?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן, כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא מה שהוא אמר לך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שלך סלקטיבית.  לא אמרתי כזה דבר, אתה השמיעה  מר מיכאל רייזמן: 
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 אתה מנסה לחפש בכל מיני דרכים.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקשת רשות דיבור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ויש לנו זה. אני מבקשת, אני שמעתי את מיכאל בדיוק כמו שאתה שמעת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

הוא בסך הכל אמר, הוא אמר קודם כל שהוא היה רוצה לתת להם יותר. וזה   יינטראוב: גב' רונית ו

בסדר שנותנים להם גם עזרה בהסעות. הוא רק רצה לדעת האם שווה כסף שאתה נותן, אתה יכול 

לתת ככה או שהחוק מחייב אותך להעביר את זה דרך ועדת תמיכות, שבטוח שזה יעבור פה אחד, לא  

 , לתת להם אפילו יותר.  תנגד, להיפך תן להם אפילויהיה אף אחד שי

 

  -יש פה מר חיים ברוידא: 

 

הוא דיבר איתך לא על נתינה, הוא דיבר איתך על חוק. וחוק שווה לכסף קטן  גב' רונית ויינטראוב: 

  -יחסית של הסעות, וחוק שווה גם לנושא של מדריכי על"ה שמיכאל מדבר על זה

 

 סדר.  אוקיי ב מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪ כמה?  13שמעבירים כסף  גב' רונית ויינטראוב: 
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 מי שביקש להעביר את זה זה מיכאל רייזמן.   מר חיים ברוידא: 

 

 מיכאל לא ביקש.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 רק אתה ביקשת.   מר חיים ברוידא: 

 

  -הוא לא ביקש ממך לעקוף את האדם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ביקש.  לא מר מיכאל רייזמן: 

 

 רק אתה, רק אתה. ... וגם היית בישיבות.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מדבר אמת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה ביקשת מיכאל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה לא דובר אמת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה ביקשת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  אתה זה שנכנסת לכל הסיפור הזה. מר חיים ברוידא: 

 

 אריאל, אתה גם לא דובר אמת.  מר מיכאל רייזמן: 
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 אתה ביקשת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא ביקשתי כזה דבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 רק אתה ביקשת.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא ביקשתי את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יוסי ביקש מיכאל?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שתי את זה.  לא ביק מר מיכאל רייזמן: 

 

 ביקשת.  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע, רגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  1נגד  3בבקשה,  מר חיים ברוידא: 

 

 בעשרות הזדמנויות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכנסת אליי לחדר ודיברת איתי על זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעשרות הזדמנויות.   מר אריאל הילדסהיימר:
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   -אגיד לך אני מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, לא ביקשת, דרשת, דרשת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אגיד לך מה אמרתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לחצת הפעלת כוח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -אריאל, אריאל, אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה מה שעשית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -תקשיב מר מיכאל רייזמן: 

 

 ואיומים, וכל הדברים האלה.  א: מר חיים ברויד

 

 עליי על יוסי. אגב עדכנו את משרד הפנים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מי שעבר על החוק מר מיכאל רייזמן: 

 

 עדכנו את משרד הפנים שעשית את זה, רק שתדע.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -רגע, מי שעבר על החוק זה לא אני. אני לא טענתי מר מיכאל רייזמן: 
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 שהיו פה קודם לכן בקדנציה הקודמת.   מי שעבר על החוק זה אנשים מר חיים ברוידא: 

 

   -אני לא טענתי לרגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה טענת.  מר חיים ברוידא: 

 

 ... כנגד החוק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכנסת גם אליי.   מר חיים ברוידא: 

 

מרנו שזה יכול להיות דרך תאגיד על"ה. תאגיד אני אמרתי שזה יכול להיות. א מר מיכאל רייזמן: 

  -על"ה לא קיים. ואל תגיד שאני אמרתי שהדבר הזה יהיה

 

 אתה אמרת, אמרת גם איימת.  מר חיים ברוידא: 

 

 ממש לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני אגיד את האמת ברשותך ראש העיר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן, תגיד את האמת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אמר ואמר ולחץ,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ולא הרפית.  מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 13.07.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 44 
 

 

 אתה לא דובר אמת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... ועל דפנה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא הרפית.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא דובר אמת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ואציה הזו, רק אתה.  אתה ורק אתה הבאת לכך שאנחנו נמצאים בסיט מר חיים ברוידא: 

 

  -לא דובר אמת. אני לא אמרתי לרגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 עיניים.   4-רק אתה, רק אתה, גם נכנסת אליי ב מר חיים ברוידא: 

 

 מי שעבר על החוק זה אתם ולא אני.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 עיניים.   4-נכנסת ב מר חיים ברוידא: 

 

 בור על החוק. אני לא אמרתי לרגע לע מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה ורק אתה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא אמרתי לעבור על החוק.  מר מיכאל רייזמן: 
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  -... אמרת. כמה ישיבת עשית מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא יכול לשבת ולהסתכל לי בעיניים ולהגיד לי שלא אתה אמרת.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא אמרתי לעבור על החוק.  מר מיכאל רייזמן: 

 

תמיכות   ר חיים ברוידא: מ אישור  בעד  מי  להצבעה.  עוברים  אנחנו  חבר'ה,   2022לשנת  טוב 

  -בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום

 

 רגע, הוא לא סיים, למה אתה מעלה את זה להצבעה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 28.6.2022 מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ביעו, אל תצביעו, אל תצביעו, לא יהיה תמיכות. אל תצ מר חיים ברוידא: 

 

   -תהילה, תהילה, רגע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תצביעו.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני פונה ליועצת המשפטית, אנחנו רוצים לקיים דיון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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 להם אוטובוס? מה קרה?   ואת מתווכחת על אוטובוס? אז מה אם יינתנ  מר אילן כהן:

 

 מה זה קשור?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה קרה?   מר אילן כהן:

 

 אתה צועק. אתה צועק.   מר חיים גולדמן: 

 

אתם   מר אילן כהן: הכל  בסך  הרי  הלו  עושה.  שאת  מה  פופוליטיקה  זה  פופוליטיקה,  זה 

 רוצים שיקבלו את הכסף. אתם רוצים למנוע מהם את זה. 

 

   -אנחנו רוצים ויינטראוב:  גב' רונית

 

 על אוטובוס?   מר אילן כהן:

 

 אנחנו רוצים...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -₪ 30,000-₪ ל 6,000-הייתה פה מבוכה, זה לא נעים. התברר שעלה מ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ₪.   30,000-₪ ל 6,000-מ מר חיים ברוידא: 

 

ה מר אריאל הילדסהיימר: הסעות,  שיש  הולכים התברר  עכשיו  אז  יהונתן.  את  להם  שיש  תברר 

 לספורט. 
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 עוד מעט כבר נגמרת הקדנציה, אתה עוד מחפש להאשים...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה השאלה מיכאל?   מר חיים ברוידא: 

 

 זו מבוכה זה לא נעים. אני מבין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ה פקיד עירייה בכיראריאל, אני מזכירה לך שאת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את לא תתנהגי אליו בצורה כזאתי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואתה לא יכול להתנהל ככה בדיון כזה עם נבחרי ציבור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה להזכיר לך מר חיים ברוידא: 

 

 הזכרתי לך את זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דבר אחד.  אני רוצה להזכיר לך מר חיים ברוידא: 

 

   -ואתה שנים אתה כבר ראש עיר, עוד מעט כבר נגמרת הקדנציה 4 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להזכיר לך דבר אחד. אני רוצה להזכיר לך דבר אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואתה עדיין משמיץ את...   גב' רונית ויינטראוב: 
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כ מר חיים ברוידא:  אחד.  דבר  לך  להסביר  רוצה  בתקופה  אני  גם  מועצה  חבר  הייתי  שאני  יוון 

 שלך, מעולם לא ביקשתי מאורי קידר לסתום את הפה או מהמנכ"לית הקודמת. 

 

  -לא ביקשתי שהוא יסתום את הפה, ביקשתי שהוא ייתן גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא    הוא יענה, הוא יענה. אני ראש העיר פה ולא את, ואני אחליט מי יענה ומי מר חיים ברוידא: 

 יענה. 

 

 אתה לא יכול על הכול להחליט.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

חודשים להיות פה,    4-רונית ויינטראוב, רונית ויינטראוב, נותרו לך עוד שנה ו מר חיים ברוידא: 

 ואני אנהל את הישיבה הזאתי כמו שאני חושב, כמו שאני חושב. 

 

 יחד עם ביבי.    מר אילן כהן:

 

הוא דיבר איתי שנתיים על זה שכולם חילוניים, והחילוניים לא יגידו לו מה   : אנה פוזמנטירגב' 

לעשות, שנתיים הוא הסביר לי את זה. כולם חילוניים, והחילוניים לא ינהלו אותו, מה הוא הסביר לי  

 את זה לפני הבחירות, שהחילוניים לא מנהלים אותו. 

 

 ות בספורט.  אני רוצה להעיר משהו לגבי התמיכ מר מיכאל רייזמן: 

 

 אמרת לי או לא אמרת לי?  : אנה פוזמנטירגב' 
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 לא שומעים מיכאל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נו באמת מספיק, מספיק עם הנקמות... מספיק. אבל מספיק עם זה.   מר אילן כהן:

 

 נו מה לעשות, הוא שכח. הוא אמר בפעם הקודמת הוא עשה הכול לבד.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 גם את לא תהיי פה, כך שזה לא משנה. קדימה.   ם ברוידא: מר חיי

 

 אני יכול לדבר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 דבר, דבר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 סליחה חבר'ה אני יכול לדבר?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אין לך אפילו רשימה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -168בספר התקציב, עמוד  168ספר התקציב, בעמוד  כשאני פותח את מר מיכאל רייזמן: 

 

 איזה סעיף עכשיו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 יש לכם את זה לכולם.   מר מיכאל רייזמן: 
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 בתמיכות.   מר אילן כהן:

 

₪. זו התמיכה    5,010,000... תמיכות בספורט מדובר על תמיכות בספורט של   מר מיכאל רייזמן: 

₪ מהתקציב המקורי,    100,000לאגודות הספורט. זה אחרי שפוצצו    בספורט שאמורה להיות השנה

ואני מחבר גם את    5,110,000שזה היה   ₪. וכשאני עכשיו לוקח את כל תקציבי התמיכות בספורט, 

₪, ואני מחבר אל זה את שאר התמיכות, אני מגיע   198,700מקבלי התמיכה ביתר ענפי הספורט, שזה 

 דיוק הסכום שגם היה בשנה שעברה.  ₪, שזה ב 4,645,700לסכום של 

בתמיכה   לספורט  תוספת  שנותנים  לציבור,  אמירה  שהיא  איזה  פה  הייתה  אם  שואל  אני  עכשיו 

בעמותות הספורט, וזה מופיע אכן בספר התקציב. אז בלי לשים לב פשוט לא מחלקים את זה אבל.  

בסופו של דבר לא מחלקים    כלומר זה שאמרנו שנותנים יותר כסף לאגודות הספורט זה מצוין. אבל 

 את זה. 

 

 מיכאל בוא אני אחסוך לך.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא מחלקים את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה שאתה מסתכל עליו הוא לא מעודכן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 התקציב שאתה מסתכל עליו הוא לא מעודכן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הוא כן מעודכן, למה לא?   מר מיכאל רייזמן: 
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  -האופוזיציה... אישור התקציב כחלק מהקיצוצים שנעשו מר יוסי מזרחי: 

 

  -נכון מר מיכאל רייזמן: 

 

 צמצמו את תקציב התמיכות.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -ואז הוסיפו מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנה שעברה.  והביאו את זה לרמה של שנה שעברה, החזירו את זה לרמה של  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן, כן.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 מופיע בהחלטת המועצה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -סליחה, תפתח את ספר התקציב מר מיכאל רייזמן: 

 

 מופיע בהחלטת המועצה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תפתח את ספר התקציב.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מופיע בפרוטוקול מיכאל.   ימר:מר אריאל הילדסהי 
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   -Xאז אני אומר. התקציב שקיבלתם היה תקציב  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני מתפלא, אני מתפלא עליך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אתם הבאתם הסתייגויות  מר יוסי מזרחי: 

 

 מתי? מתי? התקציב איזה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -התקציב שהוגש מר יוסי מזרחי: 

 

 מתי?  ל רייזמן: מר מיכא

 

תקציב   מר יוסי מזרחי:  היה  המליאה,  לאישור  מאי  כXבתחילת  של  תמיכות  תקציב  עם   ,-5  

מההסתייגויות אחד  ההסתייגויות  במסגרת  הסתייגויות.  הגשתם  אתם  בספורט.   ₪ היה    מיליון 

 הקטנת התקציב.  

 

במ מר אריאל הילדסהיימר: תסתכל  מיכאל.  עליו  חתום  שאתה  למסמך  אותך  מופיע מפנה  זה  סמך, 

 , אבל תסתכל.  168בפרוטוקול החלטת המועצה. הדברים ברורים מיכאל. סעיף 

 

   -אריאל, אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

 ₪   394,000מינוס  מר אריאל הילדסהיימר:
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קיבלתי מה שאתה אומר. אני חושב שאת הדבר הזה צריכים לקחת ולחשוב  מר מיכאל רייזמן: 

  -עוד הפעם, ולהגיד לציבור

 

 אתם...  מר יוסי מזרחי: 

 

תוספת   מר מיכאל רייזמן:  שום  אין  יקר,  ציבור  תקשיבו  לציבור  להגיד  בסדר.  זה  לא,  לא, 

לאגודות ספורט. זה שאנחנו אומרים שאנחנו סומכים כל כך באגודות הספורט, קחו את זה בערבון  

 מוגבל, זה לא נכון.  

 

  -מיכאל מר יוסי מזרחי: 

 

 .  2021-ת הפשרה שלכם, אתם ביקשתם לחזור לזא גב' ענבר הוכברג: 

 

אתם,  מר מיכאל רייזמן:  גם  תעשו  שטוב  חושב  ואני  מסתכל  כשאני  ועכשיו  אחד.  דבר  זה  רגע, 

ותסתכלו טיפה על החלוקה. כשמסתכלים על החלוקה, יש פה איזה שהם דברים שהם קצת תמוהים.  

, מי עלה ליגה, מי ירד ליגה, איך  אני חושב שאף אחד לא שם לב מה קרה לאגודות הספורט האלה

אנחנו מתקצבים קבוצה שירדה ליגה. איך אנחנו מתקצבים קבוצה שעלתה ליגה. ואני חושב שמישהו 

 שישב פה וזרק את הסכומים, לא הסתכל בכלל על כל הקריטריונים האלה ולא בדק את זה. 

 

התמיכות,   מר יוסי מזרחי:  ועדת  של  ההמלצה  את  הגשנו  כאשר  ההמלצות  מיכאל,  וכאשר 

  -הוגשו, זה היה בתחילת שנה, לפני שידעו מה התוצאות

 

   -אבל אני אומר מר מיכאל רייזמן: 
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 מי עולה ומי יורד.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -אבל יוסי מר מיכאל רייזמן: 

 

בשנת   מר יוסי מזרחי:  הבאה,  לשנה  שלנו  הרלוונטיים,    2023בהמלצות  למיקומים  נתייחס 

 ובהתאם לזה גם...  

 

 היועצת המשפטית אמרה שזה חוקי יוסי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

לפני  מר מיכאל רייזמן:  ירדה  אגודת ספורט אחת, שכבר  יש  לך, שלפחות  להגיד  רוצה  אני  אבל 

 שנתיים, ועדיין זה לא בא לידי ביטוי בתקציב. רק השנה זה בא, בשנה שעברה זה לא בא לידי ביטוי.  

 

 דיליי.   נכון יש מר יוסי מזרחי: 

 

  -לא, היא כבר שנתיים נמצאת בליגה מר מיכאל רייזמן: 

 

 יש לנו דיליי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא דיליי, דיליי של שנה וחצי, לא של חצי שנה. של שנה וחצי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 השאלה מתי אתה מסתכל על זה.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -לי יוסי אני מכיר את זה יותרמה זה מתי אני מסתכל? תאמין  מר מיכאל רייזמן: 
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  -2021תקציב  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני הבן אדם שהכי טוב מכיר את זה, יודע בדיוק הכי טוב...  מר מיכאל רייזמן: 

 

אני   מר חיים ברוידא:  זה.  את  איבדת  פשוט  זה.  את  איבדת  מיכאל,  את  איבדת  שלא.  כנראה 

 , אתה מדבר, תקשיב אני מנסה לכבד אותך.  אומר לך אתה איבדת את זה. אני אומר לך את האמת

 

   -אדון ברוידא תקשיב מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל אתה מדבר ככה ועושה ככה ואומר ככה ועושה ככה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אדון ברוידא אני רוצה שתקשיב רגע אחד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

ש מר מיכאל רייזמן:  חושב  טיפה אני  להתנהג  צריך  שאתה  חושב  אני  עיר,  ראש  שאתה  זמן  כל 

 בממלכתיות לאנשים שנמצאים איתך. 

 

  -מה זה ממלכתיות? אתה יושב מר חיים ברוידא: 

 

   -להגיד למישהו מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אתה תוקף מר חיים ברוידא: 
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יבור, להגיד לציבור  תקשיב רגע אחד, להגיד למישהו איבדת את זה, להגיד לצ מר מיכאל רייזמן: 

 על כל מיני אנשים חסרי... שהם לא יודעים אפילו איך קוראים להם, זה אתה אמרת ולא אני.  

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה אמרת את זה על האנשים האלה ולא אני.   מר מיכאל רייזמן: 

 

לשנת   מר חיים ברוידא:  התמיכות  אישור  בעד  מי  ועדת    2022טוב,  להמלצת  תמיכות  בהתאם 

   -7? מי בעד? אנחנו עוברים לסעיף 28.6.2022ליום 

 

 רגע, מי נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מיכאל לא הצביע.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא הצבעתי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי, מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא הצבעת?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא הצבעתי רגע.   יכאל רייזמן: מר מ
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 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 את כל מה שאנחנו רוצים נסדיר בהמשך, אפשר לכנס עוד פעם.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא נפגע בעמותות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 :ההצבע

  13 –בעד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום    2022תמיכות לשנת  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

.6.202282 . 

 

אישור הכרזה על הרחובות כביש הטבעת הצפוני, גולדה מאיר ודפנה כרחובות ציבוריים   .7

המקומיות )חיוב המדינה בהתאם כל דין ובפרט בהתאם לחוק לתיקון דיני הרשויות  

 . 1962 –בסלילת רחובות(, התשכ"ב  

 

אישור הכרזה על רחובות רחוב הטבעת הצפוני, גולדה מאיר ודפנה כרחובות   מר חיים ברוידא: 

המדינה   חיוב  המקומיות,  הרשויות  דיני  התיקון  לחוק  בהתאם  ובפרט  דין  לכל  בהתאם  ציבוריים 
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 בבקשה תציגי את הדברים.  . תהילה 1962 –בסלילת הרחובות התשכ"ב 

 

המדינה  עו"ד תהילה סובל:  חיוב  המקומיות,  הרשויות  דיני  לתיקון  חוק  להוראות  בהתאם  אז 

בסלילת הרחובות, ובהתאם לפסיקת בית משפט עליון, כדי לחייב את המדינה בהיטל סלילה יש צורך  

לה החיוב.  את  להטיל  רוצים  שעליו  הנכס,  עם  שגובלים  הרחובות  על  כרחוב להכריז  עליהם  כריז 

 -ציבורי. ולצורך הגבייה הזאת בעצם אנחנו נדרשים במליאה לקבל את ההחלטה על ההכרזה

 

   -מה זה רחוב ציבורי? מה הבדל בין רחוב ציבורי  מר ארז ברט: 

 

 אני לא הבנתי, לא כל הרחובות הם ציבוריים?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -, הרקע לדבר הזה זה בעצם ניסיון לגבות מהמדינהלא, זה מנגנון מיוחד כדי עו"ד תהילה סובל: 

 

אין  : אנה פוזמנטירגב'  כאילו,  ציבורי  הוא  כביש  כל  אבל  הסלילה.  של  התשלום  את  מבינה  אני 

  -לזה

 

 -מה השוני בסטטוס? אנחנו נגיד נצביע בעד  מר ארז ברט: 

 

 ל? ואם נצביע בעד המדינה יכולה להגיד שהיא לא רוצה לסלו גב' מירב מאיר: 

 

   -במה משתנה הסטטוס של הרחוב שהופך לציבורי  מר ארז ברט: 

 

 אני לא הבנתי.   : אנה פוזמנטירגב' 
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 ממה שהוא היה לפני זה?    מר ארז ברט: 

 

 זה מנגנון מיוחד, כדי לקבל היטל סלילה מהמדינה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 י לרחוב לא ציבורי.  לא, אני מבין את המטרה. מה ההבדל בין רחוב ציבור   מר ארז ברט: 

 

 מה מעבר לזה, אם אני מכריזה עכשיו שכביש ההיקף הוא ציבורי.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 יצחק שמיר.   מר אילן כהן:

 

ואנחנו   : אנה פוזמנטירגב'  בסדר,  וזה  לי  מובן  שאני  לסלילה,  מעבר  שהוא  איזה  נותנת  אני  אז 

   -נצביע בעד. זה נותן למדינה עוד משהו? יש איזה

 

   -אנחנו הגשנו דרישה מר יוסי מזרחי: 

 

יודעת תאורה נגיד, דברים כאלה, זה יהיה באחריות המדינה, או   : אנה פוזמנטירגב'  לעתיד אני 

 שזה יהיה באחריות העירייה. 

 

ל מר יוסי מזרחי:  קרוב  על  ישראל  מקרקעי  למינהל  דרישה  הגשנו  ₪,    9-אנחנו   8.5מיליון 

 מיליון ₪.   2-גם לקק"ל על עוד כ מיליון ₪. ובנוסף הגשנו דרישה

 

 על אותו רחוב?    מר ארז ברט: 

 

על העוקף הצפוני.  מר יוסי מזרחי:  על העוקף,  היחסי,  כל אחד בחלק שלו, החלק  כלומר  כן. 
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קק"ל והמדינה התעלמו מהדרישות שלנו. לא מוכנים לשלם, ואנחנו מגישים נגדם תביעה. התביעה 

בש להתנהל  במסגאמורה  הראשון  שעשויה  לב  שלהם  הראשונה  הטענה  משפט.  בתי  הממונה...  רת 

  -להיות, זה שהוא לא הוכרז הרחוב הזה כרחוב ציבורי. ולכן אנחנו רוצים למנוע 

 

 מה זה אומר? לא, אבל מה זה אומר?   מר ארז ברט: 

 

זה הליך שלמעשה לא מתנהל כמעט, שלא מתנהל. אבל החוק היבש זה חוק   מר יוסי מזרחי: 

מנדטורי. כדי שנוכל ולא יהיה להם את התמרון הזה, אנחנו רוצים להכריז על הרחוב הזה מה שנקרא 

 כרחוב ציבורי, שהטיעון הזה לא יהיה עליהם. ואז הממונה ייאלץ לטפל בתביעה הזאת. 

 

   -בעתידעכשיו שאלה,  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מה ההבדל בין רחוב ציבורי לרחוב...   מר ארז ברט: 

   )מדברים יחד(

 

 המטרה היא להרחיב הכנסות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה דרישת החוק.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -השאלה, השאלה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה הליך רשמי שצריך לעשות, להרחיב הכנסות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מבין, אבל מה זה אומר?   מר ארז ברט: 
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 אני לא מבינה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

  -שנים 5יוסי, השאלה אם בעתיד עוד  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מה זה אומר?   מר ארז ברט: 

 

   -שנים, נגיד יחליטו 6 : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -מיליון ₪ ושהרחוב לא יהפוך  9-אולי עדיף לשלם את ה  מר ארז ברט: 

 

 לא, לא, כל הרחוב הוא רחוב ציבורי.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני שואל מה זה אומר.    ז ברט: מר אר

 

שנים פתאום   5אני שואלת משהו הפוך, אני שואלת משהו הפוך. האם בעוד   : אנה פוזמנטירגב' 

 מישהו בממשלה ובתחבורה יחליט שרוצים להעביר משמה, אני יודעת, משהו מטרו. 

 

 לא, לא, לא, אין שום קשר.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -רזנו שזה ציבורי הם יקבלו זכויותאז בגלל שהכ : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא, לא, אין פה שום זכויות.  מר יוסי מזרחי: 
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   -ממש לא, ההכרזה הזאת לא מייצרת זכויות מעבר עו"ד תהילה סובל: 

 

 מה מותר להעמיד שמה ומה לא? זה מה שאני שואלת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הזכות שלנו לסלול.   עו"ד תהילה סובל: 

 

  -ההכרזה לא : מר יוסי מזרחי

 

  -ההכרזה הזאת לא מייצרת עו"ד תהילה סובל: 

 

   -מה זה דקלרטיבי  מר אלי אלוש:

 

 עבורם זכויות.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע, תנו לשמוע, רגע.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

מייצרת   עו"ד תהילה סובל:  לא  ציבורי,  כרחוב  הגובלים  רחובות  על  ההכרזה  הזאת,  ההכרזה 

היא מייצרת לנו זכות ואפשרות בעצם לתבוע את המדינה, כדי שהיא תשלם לנו היטל  למדינה זכויות.

   -סלילה. זה לא מייצר, לא מקנה למדינה זכויות

 

לעיריית   : אנה פוזמנטירגב'  מחוץ  להיות  הופך  לא  זה  זכות,  מקבלת  לא  המדינה  אומרת  זאת 

  -רעננה
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 בשום פנים ואופן לא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ממש לא.  סובל: עו"ד תהילה 

 

 בשום פנים ואופן לא.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה עדיין בגבול השיפוט של עיריית רעננה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 זה חשוב.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

ודפנה   מר חיים ברוידא:  מאיר  גולדה  הצפוני  הטבעת  כביש  רחובות  על  הכרזה  אישור  בעד  מי 

ובפרט דין  לכל  בהתאם  ציבוריים  חיוב   כרחובות  המקומיות,  הרשויות  דיני  לתיקון  לחוק  בהתאם 

 ? מי בעד? 1962 –המדינה בסלילת רחובות התשכ"ב 

 

מאיר?   מר מיכאל רייזמן:  גולדה  מתחיל  איפה  פרץ  נגמר  איפה  אחת?  דקה  הבהרה  רגע  אפשר 

 איפה מתחיל דפנה? אתה יכול להגיד לנו גיאוגרפית?  

 

 שמיר אין.   מר ארז ברט: 

 

 יצחק שמיר מה. אמרו שיהיה.   :מר אילן כהן

 

 אני גם חשבתי שיהיה.    מר ארז ברט: 

 

 מגולדה עד דפנה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 אז פעם אחרונה שהייתי בישיבה...    מר ארז ברט: 

 

 אתה יודע איפה זה גלידה גולדה.  מר חיים גולדמן: 

 

  -מגולדה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 גולדה.   שמה מתחיל מר חיים גולדמן: 

 

 , תראו את המפה תעבירו דרככם.  -יש לך כאן את ה עו"ד תהילה סובל: 

 

 היה דיון בוועדת הנהלה, אז דובר שזה יהיה במקביל.   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 אוקיי, מי בעד? מי בעד? פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני נמנע.   מר ארז ברט: 

 

 אתה נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 כן. אני מצטער לא הבנתי את המשמעות.   רז ברט: מר א

 

 אוקיי בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 
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 לא הבנתי.   מר ארז ברט: 

 

 אני סוגר את הישיבה הזאת,  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  13 –בעד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  גומועצת  הצפוני,  הטבעת  כביש  הרחובות  על  מאיר הכרזה  לדה 

הרשויות   ודפנה כרחובות ציבוריים   דיני  לתיקון  לחוק  בהתאם  ובפרט  דין  כל  בהתאם 

 . 1962 –המקומיות )חיוב המדינה בסלילת רחובות(, התשכ"ב 

 

  

 

         

  ______________________           ______________________ 

 יאל הילדסהיימרמר אר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


